
 

 

 

 

Raadsvraag (art. 37) Gesteld door:  

PvdA  

Datum 24 januari 2024 
Onderwerp 018-2024-Proces spreidingswet opvang asielzoekers 
Portefeuillehouder College B&W 
 

De fractie heeft de volgende vragen: 

Geachte voorzitter, 

Kortgeleden hebben twee berichten ons als fractie en raad bereikt:  

·      De raadsmededeling over de noodopvang en het voornemen om een locatie te ontwikkelen voor 

de opvang van 300 asielzoekers; 

·      De aanname van de spreidingswet in de Eerste Kamer en de inwerkingtreding daarvan per 

februari. 

We zullen het de komende tijd, vanwege deze berichten, nog wel vaker gaan hebben over de 

spreidingswet en de opvang van asielzoekers als gemeenteraad. Daar zullen vast nog vele vragen 

vallen. 

Voor nu heeft onze fractie de volgende vraag: 

 

1.      Hoe gaat het college dit besluit implementeren in protocol voor onze gemeente: 

• qua medemenselijkheid/humaniteit naar de asielzoekers; 

• vanuit inspraak en betrokkenheid van onze inwoners; 

• en qua kaderstelling rondom taal, werk en integratie in onze gemeente voor de 

gemeenteraad? 

 

Wij danken u alvast voor uw uitgebreide antwoord. 

 

Namens, 

PvdA Roosendaal 

 

Bjorn Rommens 

Paul Klaver 

Bernadette Zijp 

 

 



 

Wij beantwoorden de vraag als volgt: 

1.      Hoe gaat het college dit besluit implementeren in protocol voor onze gemeente: 

• qua medemenselijkheid/humaniteit naar de asielzoekers; 

• vanuit inspraak en betrokkenheid van onze inwoners; 

• en qua kaderstelling rondom taal, werk en integratie in onze gemeente voor de 

gemeenteraad? 

 

Wat de inwerkingtreding van de Spreidingswet precies inhoudt voor gemeenten wordt de komende 

periode verder duidelijk. 

Het college neemt vanzelfsprekend haar verantwoordelijkheid naar zowel de vluchtelingen als naar 

andere gemeenten waar de druk op de opvang van asielzoekers momenteel erg hoog is. Het college 

is hierover al geruime tijd in gesprek met zowel Centraal Orgaan Asielzoekers en de omliggende 

gemeenten. Zoals bekend zijn hierover bestuurlijke afspraken gemaakt met de gemeenten binnen het 

district de Markiezaten, in afstemming met de Provinciale Regie Tafel. 

Daarentegen vindt het college van Roosendaal dat gezien de sociale voetafdruk van onze gemeente 

(stad), zorgvuldig moet worden omgegaan met het toelaten en aanwijzen van locaties van sociaal 

kwetsbare mensen, zoals vluchtelingen. Het college houdt rekening met het profiel van de omgeving 

waarin dit kan plaatsvinden. 

In samenspraak met het Centraal Orgaan Asielzoekers vindt er op dit moment onderzoek plaats naar 

een mogelijke locatie voor de opvang van 300 vluchtelingen voor de duur van vier jaar. Voordat een 

locatie in aanmerking komt voor het realiseren van een asielzoekerscentrum, wordt zorgvuldig 

onderzoek gedaan naar een aantal belangrijke zaken zoals bijv. externe veiligheid, bereikbaarheid, 

energievoorziening enz. 

Zodra er na dit onderzoek met enige zekerheid kan worden aangegeven dat een locatie concreet in 

aanmerking komt, wordt de gemeenteraad geïnformeerd en betrokken. Vanzelfsprekend wordt 

vervolgens ook met omwonenden en andere direct betrokkenen gecommuniceerd. 

Werk, inburgering en integratie op een asielzoekerscentrum vallen onder de verantwoordelijkheid van 

het Centraal Orgaan Asielzoekers. Dit leggen we samen vast in een bestuursovereenkomst. De 

gemeente is natuurlijk altijd bereid om hierin samen te werken met het Centraal Orgaan Asielzoekers 

en andere maatschappelijke partners (bijvoorbeeld vluchtelingenwerk). 

 

Wij vertrouwen erop U hiermede voldoende te hebben geïnformeerd. 

Hoogachtend, 

Burgemeester en wethouders van Roosendaal, 

De secretaris,                                  De burgemeester, 

                    

 


